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Protokół Nr XXVI/20 

z dnia 10 listopada 2020 r.  

 

 z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego 

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka 

Sokalskiego– wiceprzewodniczącego Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.30 i trwała do godz. 17.00. 

  

W sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecni radni: Agnieszka Kucharczyk, Piotr Rusek), wójt 

Jerzy Ulbin, skarbnik Barbara Zapała, sekretarz Monika Borysewicz. 

  

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2.  

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XXVI nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy Dobromierz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformował, że Wójt Gminy na podstawie § 39 ust. 

2 Statutu Gminy Dobromierz zwrócił się z wnioskiem o zmianę porządku obrad XXVI 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz poprzez wprowadzenie: 

1. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020.  

2. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz.  

3.II projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

 Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 12 radnych za, 3 nieobecnych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dobromierz. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dobromierz na lata 

2021-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Dobromierz z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2021 rok. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 
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-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVI/149/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz 

na rok 2020, głosowało: 12 radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-4. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dobromierz w głosowaniu: 4 radnych za, 1 

nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVI/150/20 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Dobromierz, głosowało: 12 radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-5.  

 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek 

podatku od środków transportowych w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

-zastępca przewodniczącej Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek 

Jaworski poinformował, komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek 

podatku od środków transportowych w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVI/151/20 w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych, głosowało: 10 radnych za, 2 wstrzymało się, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-6. 

-dr Jerzy Tutaj (online) omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Dobromierz na lata 2021-2027. Poinformował, że Strategia Rozwoju Gminy Dobromierz na 

lata 2021-2027 stanowić będzie podstawę do prowadzenia długookresowej polityki rozwoju 



3 
 

przez władze samorządowe. Dokument wyznacza najistotniejsze kierunki rozwoju gminy, 

określa wizję, misję, założone obszary i cele strategiczne oraz pola i cele operacyjne. Ponadto 

nowa strategia rozwoju gminy wpisuje się w aktualne uwarunkowania wewnętrzne i 

zewnętrzne rozwoju społeczno-gospodarczego, które uległy dynamicznym zmianom oraz w 

perspektywę finansową Unii Europejskiej na lata 2021-2027, będąc jednocześnie spójną z 

dokumentami strategicznymi na poziomie regionalnym i krajowym.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Gminy Dobromierz na lata 2021-2027 w głosowaniu: 4 radnych za, 1 

nieobecny. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVI/152/20 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Dobromierz na lata 2021-2027, głosowało: 12 radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7. 

-sekretarz Monika Borysewicz omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Gminy Dobromierz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

-przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez niego 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Gminy Dobromierz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXVI/153/ w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Dobromierz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok, głosowało: 12 radnych za, 3 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że do Biura Rady z Urzędów 

Skarbowych wpłynęły uwagi do oświadczeń majątkowych składanych przez radnych. Uwagi 

zostaną przekazane radnym indywidualnie. Na stronie posiedzenia.pl radni otrzymali 

informację o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania pracy. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

        Wiceprzewodniczący Rady 

             (-) Leszek Sokalski  

        
Protokolant: Katarzyna Żur  

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 


